
Vergadering Statencommissie Omgevingsbeleid op woensdag 15 februari 2023 
 
Agendapunt 5. Ingekomen stukken 
 
In het presidium is afgesproken deze vragen schriftelijk in te dienen en de dinsdag voor 9.00 uur 
voorafgaand aan de vergadering in te leveren. De betreffende gedeputeerde kan de vraag 
vervolgens mondeling beantwoorden in de commissie of aangeven dat dit schriftelijk gaat 
gebeuren.  
 
 
A.1. Afdoening toezegging Statencommissie OGB van 11 januari 2023 (uitwerking 

toezegging Statencommissie OGB 8 september 2022) over verkeersbesluit N373, 
Norgervaart (brief van 13 januari 2023 van gedeputeerde N. Vedelaar) 

 
Fractie D66, de heer H.J. Pragt 
Wij hebben vernomen dat er een goed en constructief overleg is geweest met de aanwonenden. 
Er is in dat overleg afgesproken dat er een aanvullend onderzoek gehouden wordt naar de 
wenselijke snelheid op de Norgervaart. 
Wij hebben begrepen dat het onderzoek is afgerond en er een rapport is met de bevindingen 
over de snelheid op de Norgervaart. 
1. Onze vraag is of wij als Staten dit rapport ook kunnen krijgen? 
2. En kan de gedeputeerde aangeven wat de belangrijkste bevindingen zijn van het rapport? 
 
Reactie gedeputeerde Vedelaar 
 
 
A.4. Achtste voortgansrapportage Natuur (GS-brief van 31 januari 2023) 
 
Fractie PvdA, de heer R.A.A. Bosch 
Uit de voortgangsrapportage blijkt dat het herstel van de natuurkwaliteit buiten de Natura2000-
gebieden achterblijft, dat verdroging, verzuring en vermesting nog steeds een bedreiging 
vormen en dat verbetering van de milieuomstandigheden nog niet in zicht is en dat er in het 
agrarisch cultuurlandschap een ‘overduidelijke afname van biodiversiteit’ waarneembaar is. Een 
zorgelijke ontwikkeling wat de PvdA betreft. 
- Welke ijzers heeft het college van GS nog in het vuur om deze trends om te buigen en valt 

op deze opgaven nog wel te versnellen? 
 
Reactie gedeputeerde Jumelet 
 
 
A.9. Benoemen Adviescommissie vervolg Uitvoeringsprogramma Oppervlaktewater-

winning Drentsche Aa (GS-brief van 7 februari 2023) 
 
Fractie PvdA, de heer R.A.A. Bosch 
In de bij de brief van het college als bijlage toegevoegde PvA voor het vervolg van het UPDA 
worden termijnen genoemd waarbinnen het recent ingestelde adviescollege adviesrapporten 
moet aanleveren voor maatregelen die op de korte en lange termijn moeten bijdragen aan het 
realiseren van de gestelde doelen rondom de waterkwaliteit en -kwantiteit in het stroomgebied 
van de Drentsche Aa.  
De PvdA onderschrijft de urgentie dat er snel meters gemaakt moeten worden in dit dossier, 
maar vraagt zich af of de gestelde termijnen (respectievelijk eind eerste en eind tweede 
kwartaal van 2023) wel haalbaar zijn, en of deze grote voortvarendheid effect heeft op de 



volledigheid en het laten uitkristalliseren van ideeën over deze maatregelen. Graag een reactie 
hierop door de gedeputeerde. 
 
 
B.2. Afschrift brief van omliggende dorpsgemeenschappen/dorpsverenigingen 

Holtingerveld van 13 januari 2023 aan het college van Gedeputeerde Staten van de 
provincie Drenthe over Ontwikkelingen rondom het Holtingerveld 

 
Fractie CDA, de heer S.J. Vegter 
Volgens de opstellers van deze brief is er geen of onvoldoende communicatie tussen 
verschillende overheden, terreinbeherende organisaties en bewoners in het gebied. 
Leefbaarheid op het platteland is niet alleen belangrijk voor het CDA maar wordt ook 
voortdurend door de provincie Drenthe van groot belang genoemd. Naar aanleiding van deze 
brief heeft de CDA-fractie de volgende vragen: 
1. Herkent het College van Gedeputeerde Staten zich in de teneur van deze brief; 
2. Zijn of worden er 3 beheersdoelen toegevoegd aan het Holtingerveld en zo ja, hoever staat 

dit in het proces; 
3. Is de veiligheid voor mens en dier in het gebied voldoende geborgd; 
4. Is er naar de opvatting van het College van Gedeputeerde Staten voldoende regie tussen de 

verschillende actoren in het gebied zoals Provincie, gemeente, Waterschap, Staatsbosbeheer, 
terreineigenaren etc.. 

 
Fractie PvdA, de heer R.A.A. Bosch 
De PvdA-fractie is over dit thema eveneens benaderd door de dorpsgemeenschap Uffelte en 
heeft hierover recent nog contact gehad met hen. Er leven bij omwonenden van het 
Holtingerveld zorgen over de gang van zaken rondom het water- en terreinbeheer in het 
Holtingerveld, de effecten hiervan op de veiligheid, leefbaarheid en maatschappelijke 
activiteiten in de omgeving en het gebrek aan regie rondom het water- en terreinbeheer.  
- Herkent de gedeputeerde zich in het geschetste beeld en hoe duidt hij de beschreven gang 

van zaken rondom de aanwijzing van de nieuwe habitattypen door het ministerie?  
- Welke positie hebben lokale bewonersgroepen in de maatschappelijke weging van de 

impact van deze maatregelen? 
 
Reactie gedeputeerde Jumelet 
 
 
B6. Brief omwonenden NoordLheeder Es middelengebruik lelieteelt 
 
Fractie PvdA, de heer R.A.A. Bosch 
Uit de vrijgegeven spuitgegevens die door de omwonenden van de NoordLheeder Es zijn 
opgevraagd komen de schrikbarende hoeveelheden gewasbeschermingsmiddelen en de 
omvangrijke middelencocktail voor de lelieteelt duidelijk naar voren: 718 kilo en 384 liter voor 
een perceel van ruim 10 hectare. Alhoewel wellicht individueel toegelaten vindt de PvdA dit 
beeld over gestapeld gebruik – zeker ten aanzien van risicovolle stoffen zoals Mancozeb en 
Esfenvaleraat – uiterst zorgelijk. 
Hoe moeten we deze gegevens duiden en ziet het college bezwaren in het actief openbaar 
maken van de beschikbare spuitgegevens? Zo ja, waar liggen deze bezwaren voornamelijk? 
 
Reactie gedeputeerde Jumelet 
 


